
DAGSORDEN TIL BESTYRELSESMØDE TIRSDAG DEN 11. JANUAR 2022 

H/F BRANDHØJ 

 

 

Inviteret: Tasha Hoppe, formand 

  Anna Bjarnarson, næstformand 

  Carsten Hansen, kasserer 

  Allan Dahl 

  Sofia Fromberg 

  Villy Nielsen, suppleant 

  Sune Carlsen 

 

Afbud:  Louise Bjarnarson 

  Lee Robinson, suppleant 

 

 

Dagsorden  

 

Punkt Detaljer Tid 

Valg af ordstyrer og referent. Til beslutning.  

Godkendelse af referat. Til beslutning: Referat af bestyrelsesmøde den 21. 
december 2021 godkendt. 
 

Godkendelse af dagsorden. Til beslutning. 

Formanden: Sager til 
orientering. 
 

Ingen sager til orientering.   

Kassereren: Sager til 
orientering. 
 

Ingen sager til orientering. 
 

Nye affaldsgårde. Til beslutning: Bestyrelsen besluttede, at 
foreningen takker ja til tilbuddet fra AH Tømrerne. 
Bestyrelsen godkendte også en proces, hvor 
arbejdsgruppen (Allan, Carsten og Sune) tager et 
møde med AH Tømrerne i slutningen af januar, 
hvor tilbuddet og opgaven drøftes i detaljer. 
Bestyrelsen godkender projekt og kontrakt endeligt 
på bestyrelsesmødet den 8. februar. Ved samme 
lejlighed er der et regnskab for 2021 og et udkast 
til budget 2022, så bestyrelsen kan beslutte, 
hvordan udgiften til affaldsgårdene skal fordeles på 
budget 2022 og foreningens opsparing. 
Bestyrelsen godkender også, at arbejdsgruppen 
drøfter med AH Tømrerne, om det er 
hensigtsmæssigt at spare på 
tømmerkonstruktionerne.  

30 min. 



Når bestyrelsen har godkendt projektet for 
affaldsgårdene endeligt, sender Sune det til Høje 
Taastrup Kommune til fornyet godkendelse. 
Kommune godkendte allerede skitseprojektet i 
september 2021. 
 

Rotter Rotter er stigende problem i haveforeningen. 
Derfor vil bestyrelsen opfordre enhver havelejer til 
at kontakte kommunen, hvis man har rotter. Det er 
man forpligtet til. Bestyrelsen opfordrer også 
havelejere til at skrive til bestyrelsen, hvis man ser 
rotter i andres haver eller på foreningens 
fællesarealer. Bliver bestyrelsen gjort opmærksom 
på rotter i en have, vil bestyrelsen i første omgang 
tage fat i den pågældende havelejer. Sørger 
havelejeren ikke selv for at henvende sig til 
kommunen, så gør bestyrelsen det. 
 

30 min. 

Hjertestarter Bestyrelsen besluttede, at Allan kontakter Tryg 
Fonden for at høre, om haveforeningen kan få 
bevilget en hjertestarter. 
 

10 min. 

Forretningsorden Bestyrelsen godkender den reviderede 
forretningsorden for bestyrelsens arbejde kan 
godkendes. Sune lægger den på hjemmesiden. 
 

10 min. 

Eventuelt Sune lægger en reminder på foreningens 
hjemmeside om, at man skal bruge rigtigt brænde, 
hvis man har brændeovn. Det er ulovligt at brænde 
f.eks. trykimprægneret eller malet træ. Foreningen 
fik klager fra naboerne sidste år. 
 

 

 

Bestyrelsen havde en række opgaver på tapetet i efteråret 2020. Vi skal afklaret, om de fortsat er 

relevante og hvis ja – hvordan vi kommer i mål. 

• Velkomstbog: Bestyrelsen har besluttet, at der skal laves en velkomstbog til nye medlemmer. 

Sofia er tovholder – Anna og Sune hjælper til. 

• Kloak: Bestyrelsen har besluttet, at der skal laves en gennemgang og digitalisering af kloakering. 

Det skal sikres, at alle har en attest, hvis de har kloakeret. Carsten, Sofia og Louise har opgaven. 

• Brandforsikring: Bestyrelsen har besluttet, at vi skal vide, at alle medlemmer har en 

brandforsikring. Anna og Louise har opgaven. 

• Bom: Bestyrelsen har besluttet, at vi skal have afklaret definitivt, om bommen er lovlig eller ej. 

Anna har opgaven. 

• Ukrudt på p-pladser: Bestyrelsen har besluttet, at vi skal have et tilbud på at få fjernet ukrudt 

mellem træerne på p-pladser i syd og midt. Sune har opgaven. 


